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Abstract (en)
The device according to the invention for detecting the condition of rail switches or crossings with sensors for monitoring the end position of the
tongue rails (2), has in the region of the theoretical point of crossing (17) of a common crossing (8) a sensor (18) which in the event of a mechanical
collision with the wheel flange or wheel contact surface emits a signal which enables a decision to be made with respect to premature wear in the
region of the common crossing. <IMAGE>

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Einrichtung zum Erfassen des Zustandes von Schienenweichen oder Kreuzungen mit Sensoren zur Überwachung der
Endlage von Zungenschienen (2), weist im Bereich der theoretischen Herzstückspitze (17) eines Herzstückes (8) einen Sensor (18) auf, welcher bei
mechanischer Kollision mit dem Spurkranz oder der Radlauffläche ein Signal ergibt, welches auf vorzeitigen Verschleiß im Bereich des Herstückes
schließen läßt.
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